
Referat af klimagruppemøde d. 5. april 2017 

 

Update på bede og træer  
Partnerskabstræer : Hvis det under anlægsarbejdet viser sig nødvendigt, er det muligt at 
få op til 35 træer fremfor de 29 der er afsat nu. 
Henriette skal søge om det rigtige antal når vi kender det. 
Beplantning af regnvandsbede:  
Ditte skriver mail til gartneren og forespørger om pris på græsplanter fremfor frø, 
 
Update på andelsforeningen Øresundsvej Amagers eventuelle deltagelse i projektet: 
En ny bestyrelse melder tilbage på tirsdag om de vil deltage i hele projektet.  
Der skal være en endelig afklaring medio maj 
Anette holder os underrettet og holder Laust og Mikas underrettet. 
 
Vi har stor opmærksomhed på skiltnings problematikken og Karl kan berette om 
skiltning i Berlin, hvor der males kilometer begrænsning direkte på vejbanen.  
 
Åbning af den nye vej -skal det være i forbindelse med loppemarked/sommerfest? 
vigtigt punkt på næste møde, for vi skal gerne invitere poltikere m fl. Inden sommerferien 
 
Banken 
Anette: 
Der arbejdes på endelig godkendelse af lånet. 
Det er vigtigt at huske at vejlaug og GF Øresund er to adskilte foreninger. 
 
Ansøgning på film 
Amager Øst Lokaludvalg ansøges om 30.000 kroner til produktion af en doku film der 
følger anlægsarbejdet og åbningen af den nye vej. 
Kenneth Lindbjerg Sperling blir fotograf på film, såfremt den realiseres. 
Evt skal een af os dukke op til møde i maj og tale filmens sag ( Karl sender tid) 
 
Karl orienterer om nyt projekt Bilfrie Bykvarter, et  samarbejde med Miljøpunkt 
Amager og TMF. 
Projektet skal afholde workshops i maj/juni og vi vurderer at der kunne være interessant 
for nogle fra gf øresund at deltage - Karl tager den videre. 
 
Og mødet sluttede i god ro og orden - med en lille en og desværre ikke en god cigar! 
 
Referent Ditte 


